
Zápis z jednání Školské rady 

Vyšší odborné školy a Střední průmyslové školy strojní, stavební a dopravní, Děčín konané dne 16.12.2013 

č. 3/2013-2014 

 

Přítomní členové:    Ing. Robin Kubec, Ing. Marcela Dočkalová, Ing. Karla Zemanová,   

   Richard Kanka, Miloslav Beneš 

Hosté s hlasem poradním:  Ing. Pavel Ulip,  

Hosté:    Ing. Jana Vacková, Pavla Reimerová, DiS. 

Omluveni: Mgr. Jitka Jetmarová, Ing. Petr Sukdol, Ing. Marek Havlík, Jakub Flek  

Neomluveni:    0 

Jednání zahájeno:    16.12.2013 v 15:10 hodin  

Místo konání:         v budově střediska VOŠ a SPŠ stavební a dopravní Čs. armády 10 v ředitelně školy 

 

Zasedání školské rady Vyšší odborné školy a Střední průmyslové školy strojní, stavební a dopravní, Děčín (dále  

jen školská rada) svolala v souladu s § 167 odst .7 Zákona č. 561/2004 Sb. (Školský zákon), předsedkyně školské 

rady Ing. Karla Zemanová. 

 

Program jednání 

1) Výroční zpráva za školní rok 2012/2013 
2) Diskuze k výroční zprávě 
3) Projednání prováděných úprav školních vzdělávacích programů 
4) Zhodnocení přesunu části dopravní ze střediska SPŠ strojní (Slovanská 1000/55) 

na středisko VOŠ a SPŠ stavební (Čs. armády 10) 
5) Současný stav a předpokládaná budoucnost střediska SPŠ strojní (Slovanská 

1000/55) včetně řešení problému s drahým vytápěním 
6) Diskuze 

 

Jednání zahájila předsedkyně školské rady, přivítala všechny přítomné a předložila návrh programu 

jednání. 

Návrh programu jednání byl jednomyslně schválen. 

Předsedkyně školské rady požádala o provedení zápisu Pavlu Reimerovou, DiS. a jako ověřovatele 

zápisu určila Ing. Marcelu Dočkalovou. 

 

1) Výroční zpráva za školní rok 2012/13 
Ředitelka školy Ing. Jana Vacková byla požádána o vyjádření k Výroční zprávě za školní rok 2012/2013. 

Ing. Jana Vacková zhodnotila předešlý školní rok. Od září 2012 došlo ke sloučení obou původních 

průmyslových škol. To přineslo zpočátku především legislativní změny v ekonomickém úseku, došlo postupně i 

ke mzdovému sjednocení. Výuky se v této fázi sloučení nedotklo. 

Po stránce investiční proběhla na budově Čs. armády plánovaná výměna oken, zateplení budovy a 

nové fasády, rekonstrukce elektroinstalace. Všechny práce byly dokončeny do konce prázdnin, pouze předání 

šaten a závěrečná kolaudace elektrorozvodu byla dokončena až v polovině září. 

V červnu 2013 byl DM zasažen povodněmi, sklepní prostory a kotelna byly kompletně zatopeny a 

provoz nově zrekonstruovaného DM musel být až do prázdnin přerušen. Všem ubytovaným bylo nabídnuto 

náhradní ubytování v DM VOŠ. I přes snahu pracovníků nešlo vše ze sklepních prostor vystěhovat, zatopeny 

byly oba velké kotle vytápějící školu. 

Pro následující rok je připraven projekt sanace zadní přístavby a celkového odvodnění budovy 

Slovanská, bude se realizovat v létě 2014, a projekt rekonstrukce a přestavby částí DM VOŠ na Pedagogicko – 

psychologickou poradnu se začne realizovat v lednu 2014. 



Výuka ve školním roce proběhla bez problémů včetně maturit a absolutorií, které proběhly i přes 

povodňový stav v Děčíně bez přesunů v daném termínu. Problémy byly s přípravou úvazků učitelů vzhledem 

k přestěhování oboru Provoz a ekonomika dopravy do prostor střediska VOŠ a SPŠ stavební (Čs. armády 10). 

Zohlednit bylo nutno nejen změny vyučujících, ale i nutnou migraci učitelů, kteří v roce 2013/14 budou 

vyučovat na dvou budovách, které jsou od sebe vzdáleny cca 4km. 

V minulém školním roce se škola zapojila do 2 projektů ESF: „Šablony“, a „Posta“, pro další školní rok 

se připravují projekty „IPO“ a „Pospolu“. V rámci projektu Šablony bylo nakoupeno vybavení PC učebny a další 

PC technika pro výuku v první vlně, druhá vlna se připravuje. Zapojení vyučující průběžně pracují na přípravě a 

prezentaci DUM v rámci výuky. Z projektu Posta, jehož jsme partneři, jsou financovány stáže (ČVUT Praha, VUT 

v Brně), exkurze a geodetické cvičení studentů VOŠ.  Připravovaný projekt Pospolu je rozpracován a je zaměřen 

na praxe žáků SPŠ na pracovištích, projekt IPO je schválen, bude se realizovat v období září 2013 – červen 2015 

a je zaměřen na podporu technického vzdělávání. V rámci tohoto projektu budou vybaveny učebny technických 

předmětů novým zařízením a tyto učebny budou sloužit i žákům ZŠ, dále budou nabízeny žákům SŠ i ZŠ nové 

kroužky a dny techniky. Výroční zpráva byla předložena pedagogické radě, která měla k dispozici týden, aby se 

k ní mohla vyjádřit. K výroční zprávě nebyly žádné připomínky a byla schválena pedagogickou radou dne 

15.12.2013. 

2) Diskuse k výroční zprávě 
Ing. Zemanová – Do akcí školy doplnit účast v soutěži „Mladý speditér“ – bude doplněno 

Ing. Ulip – Je vytvořen projekt na rekonstrukci oken a vytápění na budově Slovanská? 

Vzhledem ke stavu oken musí být velké náklady na vytápění. Oficiálně není o žádném projektu informace, 

existuje pouze projekt na elektroinstalaci, který není zatím realizován, a projekt na sanaci v budově C a části 

budovy A, který se bude v příštím roce realizovat. 

Po diskuzi byl podán návrh na schválení výroční zprávy s doplněním. 

Výroční zpráva za školní rok 2012/2013 byla s doplněním jednomyslně schválena. 

 
3) Projednání prováděných úprav školních vzdělávacích programů 

K prováděným úpravám školních vzdělávacích programů se vyjádřila ředitelka školy Ing. Jana Vacková.  

Školní vzdělávací programy jednotlivých oborů je nutno vzhledem ke sloučení škol upravit tak, aby 

učební plány a náplně všeobecně vzdělávacích předmětů byly identické pro všechny obory s výjimkou oboru 

Provoz a ekonomika dopravy, který má jiný RVP. ŠVP je pro obor Stavebnictví už upraven, další obory budou 

připraveny podle kostry z oboru Stavebnictví a doplněny o odborné předměty. Podle toho se na školní web 

doplní upravené učební plány jednotlivých oborů.  

Pro usnadnění práce bude vytvořeno na serveru školy společné pracovní prostředí pro pedagogy školy, 

které bude sloužit i pro ukládání dalších společných dokumentů. 

 

4) Zhodnocení přesunu části dopravní ze střediska SPŠ strojní (Slovanská 1000/55) na středisko VOŠ a 
SPŠ stavební (Čs. armády 10) 
Přesun části dopravní ze střediska SPŠ strojní (Slovanská 1000/55) na středisko VOŠ a SPŠ stavební (Čs. 

armády 10) zhodnotila ředitelka školy Ing. Jana Vacková. 
 Přesun osmi tříd oboru Provoz a ekonomika dopravy včetně 15 pedagogů proběhl k 1.9.2013, tak jak 

bylo plánováno. Je nutno poděkovat všem pedagogům i dalšímu personálu školy za obětavost při 
dokončovacích pracích, které až do poslední chvíle brzdila zpožděná stavba. Přesun byl proveden i přes 
probíhající stavbu včas, 2.9.2013 byl zahájen nový školní rok v již novém prostředí.  

V prostorách střediska SPŠ stavební a dopravní (Čs. armády 10) je v současné době 300 žáků SPŠ a 100 
studentů VOŠ. V prostorách střediska SPŠ strojní (Slovanská 1000/55) je 200 žáků SPŠ. 

 
5) Současný stav a předpokládaná budoucnost střediska SPŠ strojní (Slovanská 1000/55) včetně řešení 

problému s drahým vytápěním 
K situaci střediska SPŠ strojní (Slovanská 1000/55) se vyjádřila ředitelka školy Ing. Jana Vacková. 

Budova B střediska SPŠ strojní (Slovanská 1000/55) bude vyklizena s výjimkou suterénu s dílnami a 

bude se udržovat a vytápět pouze tak, aby nedošlo k poškození zařízení. Projekt na rekonstrukci oken a 



úspornější formu vytápění zatím v řešení není. Do budoucna je zamýšleno nabídnout volné prostory Krajskému 

úřadu k pronájmu jiné škole, případně využití těchto prostor obory naší školy v souvislosti s růstem populační 

křivky v budoucím období. Tělocvična školy je v současné době využívána také SZŠ Děčín. 

 

6) Diskuze 

Ing. Kubec – Ocenění postupu školy při rekonstrukci budovy střediska VOŠ a SPŠ stavební (Čs. 
armády 10) a DM. 
Dále bude upřednostněna rekonstrukce elektroinstalací a sanace na budově střediska SPŠ strojní (Slovanská 

1000/55), dalším bodem bude rekonstrukce kotelny poškozené povodní střediska VOŠ a SPŠ stavební (Čs. 

armády 10) a vytvoření projektu na rekonstrukci oken na budově střediska SPŠ strojní (Slovanská 1000/55). 

 

Ing. Zemanová – Návrh na změnu složení školské rady 

V loňském roce ukončil studiu člen školské rady Jakub Flek a vzhledem k přesunu žáků ze střediska Slovanská 

jsou oba stávající zástupci žáků ze střediska VOŠ a SPŠ stavební (Čs. armády 10). Školská rada tak nemá 

zástupce žáků z druhého střediska.  

Byl předložen návrh na doplňkové volby jednoho žáka s hlasem poradním – zástupce střediska SPŠ 

strojní (Slovanská 1000/55) k jarnímu jednání školské rady.  

Návrh byl jednomyslně schválen. 

 

p. Kanka – Připomínka na vysílání studentského rádia  

Rádio vysílá v prostorách budovy střediska VOŠ a SPŠ stavební (Čs. armády 10) každou středu, je podle žáků a 

pedagogů příliš hlučné, obsahově nevhodné a porušující autorská práva. 

Autorská práva porušována nejsou, jde o neziskové soukromé vysílání, obsahově má vysílání na 

starosti výchovná poradkyně Mgr. Fridrichová, která dohlíží, aby nebyly vysílány vulgárnosti, jinak je studentům 

ponechána svoboda projevu. Co se týká hlučnosti, rozhlas je po rekonstrukci a obsluha se musí seznámit 

s novými podmínkami a provoz musí být postupně doladěn a vyzkoušen. 

Byl předložen návrh – vysílat pouze v některých prostorech, aby studenti měli v některých částech 

školy možnost rozhlas neposlouchat a vše k vysílání studentského rádia projednat na nejbližší pedagogické 

radě.   

Návrh byl jednomyslně schválen. 

 

Školská rada bere na vědomí:  

1) Prováděné úpravy školních vzdělávacích programů 

2) Zhodnocení přesunu části dopravní ze střediska SPŠ strojní (Slovanská 1000/55) na středisko VOŠ a SPŠ 
stavební (Čs. armády 10) 

3) Současný stav a předpokládanou budoucnost střediska SPŠ strojní (Slovanská 1000/55)  
 

 

Předsedkyně poděkovala zúčastněným za jednání, které ukončila v 17:10 hodin. Další jednání školské 

rady bude svoláno v jarním období roku 2014. 

 

 

V Děčíně dne 16.12.2013       Zapsala: Pavla Reimerová, DiS. 

 

Zápis odsouhlasila: 

Ing. Karla Zemanová, předseda školské rady………………………………………….           dne…………………………………….. 

 

Zápis ověřila: 

Ing. Marcela Dočkalová, členka školské rady…………………………………………           dne……………………………………… 



Usnesení z jednání Školské rady 

Vyšší odborné školy a Střední průmyslové školy strojní, stavební a dopravní, Děčín konané dne 16.12.2013 

č. 3/2012-2013 

 

Školská rada projednala Výroční zprávu za školní rok 2012/2013. 

Výroční zpráva za školní rok 2012/2013 byla s doplněním jednomyslně schválena. 

 

Školská rada projednala návrh na doplňkové volby jednoho žáka s hlasem poradním – zástupce střediska SPŠ 

strojní (Slovanská 1000/55) k jarnímu jednání školské rady.  

Návrh na doplňkové volby jednoho žáka s hlasem poradním – zástupce střediska SPŠ strojní (Slovanská 

1000/55) k jarnímu jednání školské rady byl jednomyslně schválen. 

 

Školská rada projednala návrh vysílat pouze v některých prostorech, aby studenti měli v některých částech 

školy možnost rozhlas neposlouchat a vše k vysílání studentského rádia projednat na nejbližší pedagogické 

radě.   

Návrh na vysílání pouze v některých prostorech a na projednání k vysílání studentského rádia na nejbližší 

pedagogické radě byl jednomyslně schválen. 

 

 

Školská rada bere na vědomí: 

1)  Prováděné úpravy školních vzdělávacích programů 

2) Zhodnocení přesunu části dopravní ze střediska SPŠ strojní (Slovanská 1000/55) na středisko VOŠ a SPŠ 
stavební (Čs. armády 10) 

3) Současný stav a předpokládanou budoucnost střediska SPŠ strojní (Slovanská 1000/55)  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Karla Zemanová, předseda školské rady………………………………………….           dne…………………………………….. 

 

 

Zápis ověřila: 

Ing. Marcela Dočkalová, členka školské rady……………………………………….             dne……………………………………… 

 

 


